



杭州康新轴承制造有限公司

公司简介 Company introduction:

成立于2000年12月，注册资金2000万人民币，是中国专业的汽车分离轴承，涨紧轮制造厂商。康新轴承发展十余年，如今年产量达到400万套轴承，轴承产品型号近1000个，适用于欧洲，美洲，日本，韩国等主流车型，部分产品适用于卡车，客车，工程机械和农机。

2003年4月通过ISO9000认证;

2005年投资5000万元购入40000平方米的土地，新厂房产于2006年6月建成并投入生产使用;

2010年12月公司举行十周年厂庆;

2011年10月公司通过ISO/TS16949; 2009质量体系认证，同年12月公司取得自营进出口权。

经营理念：以人为本，以市场为导向，以质量生命，以管理为基础，树品牌，立口碑，为客户提供满意的服务。

Our factory Hangzhou Kangxin Bearing Manufacturing Co., Ltd, with registered capital 20 million RMB, is located at Hangzhou city, Zhejiang province in 2000. We are a professional manufacturer of clutch release bearing and belt tensioner in China. After more than ten years' development, our annual output amounts to 4 million pieces. Until now, we have nearly 1000 kinds of products which are applicable for European, American, Japanese, Korean trucks, passenger cars, engineering machinery and agriculture machinery.

Events:

We achieved the approval of ISO9000 in April, 2000.

We bought 40000 square meter land at the expense of 50million in 2005. The new plant was built up in June, 2006.

We held the 10th anniversary celebration of KXB in December, 2010.

We achieved the approval of ISO/TS16949:2009 in October, 2011. At the same year, our company achieved the authorization of dealing self-managed import and export business.

Operation principle:

Taking people as the foremost, market the direction, quality the life, administration the basis; building our brand with a good reputation, and providing an excellent service for our clients.



ISO/TS 16949

地址：杭州市萧山区蜀山街道桥头陈

邮编：311203

Add: Qiaotouchen, Shushan Street, Xiaoshan, Hangzhou, China. P.C. 311203

电话Tel: +86-571-82702811

82702822

82393788

82681833

传真Fax: +86-571-82393555

82370099

http:www.cnkxb.com

www.cnkxb.net

E-mail:public@cnkxb.com

E-mail:snrch@163.com(内销)

			
86CL6395FO C	86CL6082FO B	86CL6089FO C	86CL60100FO A
			
70CL6082FO A	70CL5791F0	996914	70CL5782FO A
			
86CL6395FO A	86CT5738F6	85CT5787F2	86CL6395FO G
			
3151000395	86NT5760F2	54RCT3538F2	16N02050 996713K

			
996713KH NT5737F3	16QK2C 02050 986911K	1602410-E2 986809K2	986808K2 1602023A
			
986911K-40-02	986911K3- F110431610021	986911K-10-03	N-1601317-40 986911K
			
986911K-16WH	16VA5 02050 986911K	996713K-660	81CT4346F2 A
			
CT5740F3	360111K- WT4850F2	81CT4854F2	NT5740F2A

			
81CT4859F0	78CT4855F3	78CT5737F3	68CT4852F2
			
78CT5737FOB	78CT4858F2	81NZ4821	NT5742FOA
			
78CT5775F2	CT5752F3	986813- WT4846F2	786813- WT4858F2
			
985913 WT4872F2	86CT5747F2	85CT5740F3	986813- WT4852F2

			
76CT4859F2	78CT5759F2	86CT5760F2	78CT5753F2
			
16Z-02050 996713KTA	86CL6089FO A	86CL6089FOB	WT 4861F2 360111K
			
16.6B-02050N1 986813	16C-02050B-DFI 360111K	986813-16.6-JH3	62NT 4435F2
			
62NT4435F2	16RN3-02050 360111K	16.6B-02050G 360111K	16JN-02050 360111K

			
16QK2-02050 986911K	85CT5765F2	86CT5164F0 3151000397	81CT5153F0 3151000396
			
86CL6395F0A 分离滑套	86CL6082F0G 分离滑套	70CL5791F0G 分离滑套	70CL5791F0G 安装附件 承载盘
			
360111K	688911K	986911K	986809K2
			
986808K2- 1602650Z1A			